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PROTOKOLL FRA HOVEDSTYREMØTE I 
SAMFUNNSVITERNE 12. DESEMBER 2022 
 
Tid:    12. desember 2022 kl. 10-14 
 
Sted:    Samfunnsviternes lokaler, 7. etasje, Kr. Augusts gt. 9, Oslo 
 
Styremedlemmer:  Merete Nilsson, leder 

Erik F. Øverland, nestleder – deltok digitalt – kun sakene  
129-22, 130-22 og 131-22 
Dag Kristiansen 
Terje Møien 
Siv Sangolt – kun sakene 124-22, 125-22, 126-22, 127-22,  
129-22, 130-22, og i fremleggingen av sak 131-22, gikk ut av 
møtet under saken og deltok ikke i vedtaket 
Gry Jordet Kibsgaard – deltok i fremleggingen av sak 131-22, 
gikk ut av møtet under saken og deltok ikke i vedtaket 
Atle Reiersen 
Torunn Helle 

Varamedlemmer: Trondar Lien, 2. vara – deltok digitalt, rykket opp i Øverlands 
fravær, og i Kibsgaards fravær under sak 131-22 
Olav Elling Gausdal, 4. vara – deltok digitalt, rykket opp i 
Sangolts fravær 
 

Forfall: Tobias Bade Strøm, 1. vara 
Marius Kjørmo, 3. vara 
 

Studentobservatør:  Emilie Hatlestad Endal 
     
Sekretariatet:  Gunn Elisabeth Myhren, generalsekretær 

Torun Høgvold Enstad, referent, sekretariatet  
Cecilie Hogstad, sekretariatet 
Johnny Marken, sekretariatet 
Jan Olav Birkenhagen, sekretariatet 
Vidar Berglund, sekretariatet 
Janicke Wiggen – kun sak 128-22 
Bjørn Mathisen, leder for husforeningen i sekretariatet – kun 
sak 131-22 
Jon-Eric Melsæter, verneombud – kun sak 131-22 

 
Andre deltakere:  Kjerstin Tobiassen, leder av arb.livsutvalget – kun sak 129-22 

 John Kenneth Ludvigsen, leder av arb.gr. for tillitsreform – kun 
sak 129-22 

    Øivind Finne Kielland, Formue Norge AS – kun sak 126-22 
    Peter R. Hartvigsen, Formue Norge AS – kun sak 126-22 
_____________________________________________________________________ 
 
Sak 121-22 Godkjenning av innkalling og dagsorden  
 
Innstilling: 
Innkalling og dagsorden godkjennes.  
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Debatt: 
Leder innledet og orienterte om at Sangolt og Øverland hadde meldt fra om sen ankomst til 
styremøtet. Lien og Gausdal rykker opp som styremedlemmer i Sangolts og Øverlands 
fravær.  
 
Leder foreslo at sak 128-22 behandles rett etter sak 122-22. Saken legges fram av advokat 
Janicke Wiggen i sekretariatet. Saken føres i B-protokoll.  
 
Leder orienterte videre om at to representanter fra Formue Norge AS er invitert inn for å 
holde en innledning under i sak 126-22. 
 
Generalsekretæren orienterte om at sekretariatets verneombud og leder for husforeningen i 
sekretariatet ønsket å snakke med hovedstyret under evaluering av styreperioden. 
Hovedstyret godkjente dette. 
 
Vedtak:  
Hovedstyret støtter generalsekretærens innstiling.  
Innkalling og dagsorden godkjennes. 
 
 
 
Sak 122-22 Godkjenning av protokoll 
 
Innstilling: 
Hovedstyret godkjenner protokoll fra hovedstyrets møte 15. november 2022.  
Hovedstyret godkjenner B-protokoll fra hovedstyrets møte 15. november 2022. 
 
Debatt: 
Leder innledet.  
  
Vedtak: 
Hovedstyret støtter generalsekretærens innstiling. 
Hovedstyret godkjenner protokoll fra hovedstyrets møte 15. november. 
Hovedstyret godkjenner B-protokoll fra hovedstyrets møte 15. november 2022. 
 
 
 
Sak 123-22 Evaluering av landsmøtet 
 
Det var ikke sendt ut saksframlegg.  
 
Debatt:  
Leder innledet og ga ordet til generalsekretæren som innledet. 
 
Generalsekretæren evaluerte landsmøtet: 

• Et godt arrangement, veldig fornøyde med å benytte digitale løsninger, selv om dette 
arbeidskrevende for sekretariatet i planleggingsfasen profesjonaliserte det 
gjennomføringen av landsmøtet.  

• Nyttig å ha med eksterne konsulenter for profesjonell bistand på det tekniske. Veldig 
fornøyd med bidragene fra LO Media og AV-konsept.  

• Protokollen er godkjent av protokollunderskriverne og sendt til signering. Protokollen 
sendes til Brønnøysundregistrene så snart den er signert og legges på nettsiden. 
Informasjon til medlemmer om kontingentøkning sendes ut denne uka.  
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• Kostnadsmessig et dyrt landsmøte. Usikker om vi tildeles OU-midler til dette. 
Kostnadene kommer trolig opp i rundt 3 millioner.  

• Hotel Bristol er lite universelt utformet. Generalsekretæren ønsker derfor å vurdere 
alternative hoteller fremover. 

 
Hovedstyrets evaluering: 

• Hovedstyret var fornøyd med det administrative gjennomføringen av landsmøtet og 
understreket særlig nytten av bruk av digitale verktøy.  

• Hovedstyret støttet generalsekretæren i nytteverdien av bruk av eksterne 
konsulenter. 

• Hovedstyret berømmet sekretariatet for godt og profesjonelt arbeid. 
 
Enkeltkommentarer fra hovedstyrets medlemmer:  

• Kibsgaard roste sekretariatet og mente landsmøtet fant en fin form på diskusjonene 
selv om den planlagte workshop på agendaen ble avslått. Kibsgaard mente at man 
bør se på arbeidsmetodene på andre store møter i foreningen, da det kanskje kan 
være nyttig å legge opp til en større fagdiskusjon/workshop i forkant av landsmøter. 
Videre mente Kibsgaard at tidsrammen ble for trang mot slutten på landsmøtets siste 
dag og at kommende hovedstyre må ta dette med seg i planleggingen av neste 
landsmøte. Kibsgaard bemerket videre at Premiss-konferansen hadde veldig gode 
innlegg og beklaget at det var et forholdsvis lavt antall fysiske deltakere, noe som 
skapte lav energi i rommet til tross for gode innlegg. Foreningen bør se på hvordan 
man kan ivareta dette i senere konferanser. 

• Kristiansen roste sekretariatet for arrangementet. Kristiansen fremhevet også 
studentdelegatene for måten de benyttet demokratiets virkemidler for å fremme sine 
saker.  

• Gausdal støttet Kibsgaards innspill og mente videre at det hadde vært et mer ryddig 
og strukturert landsmøte enn for tre år siden. Gausdal ønsket imidlertid å rette fokus 
mot at delegater som kommer fra fylkesavdelinger med liten representasjon kommer 
mindre til syne på landsmøtet enn større delegasjoner. Gausdal mente at å avholde 
en workshop ville ha gitt de små delegasjonene en større mulighet til å delta i 
diskusjonene. Dette bør man se på for framtidige landsmøter. 

• Lien mente det hadde vært mer plass for politikk enn formaliteter på dette 
landsmøtet, noe han mente skyldtes måten programmet var lagt opp på samt 
teknikken. 

• Helle mente det tekniske var vellykket. Helle mente videre at man i kommende 
perioder bør vurdere å legge opp til workshop i forkant av landsmøtet i stedet for midt 
i landsmøtet. Helle har mottatt tilbakemeldinger om at man ønsket mer tid til å 
diskutere sakene og at det var for knapt med tid mot slutten av landsmøtet.  

• Studentobservatøren berømmet sekretariatet og møtelederne. Hun fremhevet at 
studentdelegatene lærte mye under landsmøtet. Studentobservatøren har fått noen 
tilbakemeldinger fra andre studentledere at det var gitt uheldige kommentarer fra 
fylkesavdelingene/delegater om studentenes saker på landsmøtet.  

• Leder mente landsmøtet var et godt arrangement både teknisk, innholdsmessig og 
sosialt, samt at deltakerne ble godt ivaretatt av både hotellet og sekretariatet. Leder 
fremhevet at MyMeet ble brukt på en god, dynamisk måte, noe som gjordet det lett å 
følge med gjennom landsmøtet. Når det gjelder landsmøtets nei til workshop, mente 
leder det er viktig at man for kommende landsmøter kan vurdere en samling i forkant 
som aktiverer forsamlingen og gjør det enklere å ta ordet på talerstolen etter at man 
har brynet seg i en workshop på forhånd. Leder mente at Premiss-konferansen var 
en svært god konferanse innholdsmessig og at det var synd konferansen ikke fikk 
flere deltakere.  
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Forslag fra leder om bonus til sekretariatets ansatte: 
Leder ønsket å gi sekretariatet en bonus på kr 10 000 for ekstra innsats på landsmøtet, i tråd 
med praksis i tidligere styreperioder.  
 
Kristiansen og Møien støttet leders forslag. 
 
Generalsekretæren ba om at hovedstyret diskutere forslaget om bonus til sekretariatet under 
styrets evaluering av perioden og uten at sekretariatet ansatte var til stede i møtet. 
 
Leder støttet generalsekretærens forslag om at saken behandles under sak 131-22.  
 
Kibsgaard hadde noen innledende bemerkninger til saken. Kibsgaard berømmet 
sekretariatets innsats, men stilte spørsmål ved hvorvidt arbeidsmiljølovens bestemmelser om 
overtidsbetaling var fulgt. Kibsgaard mente dette er ment å kompensere for ekstrabelastning. 
 
Generalsekretæren bekreftet at overtidsbetaling utbetales til stillinger som ikke er særdeles 
selvstendige stillinger i tråd med arbeidsmiljølovens bestemmelser. Ansatte i stillinger som er 
definert som særlig uavhengige stillinger har ikke rett til overkompensasjon, men stillingene 
har lønnskompensasjon for ubekvem arbeidstid og overtid i tråd med arbeidsmiljølovens 
bestemmelser.  
 
Vedtak: 
Hovedstyret tar evalueringen av landsmøtet 2022 til etterretning.  
 
 
 
Sak 124-22 Rapportering tredje kvartal 2022 
 
Innstilling: 
Hovedstyret tar generalsekretærens rapportering pr. tredje kvartal 2022 til etterretning. 
 
Debatt:  
Generalsekretæren innledet og åpnet for spørsmål.  
 
Hovedstyret hadde følgende kommentarer til kvartalsrapporteringen: 

• Tredjekvartalsrapporteringen var god og grundig. 
• Sekretariatet berømmes for godt arbeid i perioden. 
• Foreningen har kommet langt i prosessen med å komme i skyen og i det øvrige 

digitale utviklingsarbeidet.  
• Det er et høyt aktivitetsnivå i foreningen. 
• Foreningen fortsatt må jobbe med å øke oppslutningen om aktiviteter for 

medlemmene, herunder også opprettelse og drift av nettverk.  
• Foreningen må følge med på utviklingen i arbeidsmarkedet for våre grupper, 

herunder også arbeidsledighet, som vil kunne ha påvirkning på antall utmeldinger.  
• Foreningen må se på hvorvidt man treffer godt nok på tillitsvalgtkursene i alle 

sektorer, både mht. innhold, hvilke tillitsvalgte som deltar på kurs, og hvilke 
tillitsvalgte som eventuelt ikke deltar på kurs.  

• Foreningen må også synliggjøre muligheten for samarbeid på tvers av Akademiker-
foreningene på mindre arbeidsplasser for å stå sterkere. Dette kan også demme opp 
for utmeldinger med årsak «ingen representasjon på arbeidsplassen».  

• Det ble etterspurt informasjon rundt utmeldingsårsaker, særlig rundt kategorien 
«ingen representasjon på arbeidsplassen» 
Cecilie Hogstad orienterte om at medlemmer som oppgir «ingen representasjon på 
arbeidsplassen» som utmeldingsårsak som oftest er medlemmer som har gått fra 
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offentlig til privat sektor, der det ikke er tillitsvalgte. Sekretariatet følger opp disse 
utmeldingene ved direkte informasjon til medlemmene.  

• Kibsgaard mente at ikke alle forstår sammenhengen mellom fagforeningskontingent 
og skattefradrag. Kibsgaard oppfordret derfor sekretariatet til å være tydelige på dette 
når informasjon om kontingentøkning går ut til medlemmene før jul.  

 
Vedtak: 
Hovedstyret støtter generalsekretærens innstiling.  
Hovedstyret tar generalsekretærens rapportering pr. tredje kvartal 2022 til etterretning. 
 
 
 
Sak 125-20 Samfunnsviternes resultatregnskap 3. kvartal 2022 
 
Innstilling: 
Hovedstyret tar resultatregnskap for tredje kvartal 2022 til etterretning. 
 
Debatt:  
Leder ga ordet til generalsekretæren, som innledet.  
 
Generalsekretæren orienterte om at det ligger an til et overskudd også i år, men at en del 
utgifter, bl.a. landsmøtet, bokføres først i fjerde kvartal.  
 
Helle stilte spørsmål ved at det var brukt lite midler til arbeidsgruppen for samfunnsansvar og 
samfunnspolitikk og om det derfor hadde vært lav aktivitet i gruppen.  
 
Leder svarte at det fremkom i tredjekvartalsrapporteringen, sak 124-22, at det har vært god 
aktivitet i arbeidsgruppen og at nestleder vil orientere om arbeidet i arbeidsgruppen under 
sak 129-22.  
 
Vedtak: 
Hovedstyret støtter generalsekretærens innstiling. 
Hovedstyret tar resultatregnskap for tredje kvartal 2022 til etterretning. 
 
 
 
Sak 126-22 Gjennomgang av foreningens investeringer 
 
Et notat med vedrørende investeringsvalg pr. desember 2022 var sendt ut i forkant av møtet. 
 
Debatt:  
Leder ga ordet til generalsekretæren, som innledet. 
 
Generalsekretæren viste til hovedstyrets vedtak i sak 108-22 om å legge fram en sak om 
investeringer på hovedstyrets møte i desember. Generalsekretæren anbefalte i sak 108-22 
at hovedstyret innhenter råd fra en annen tredjepart enn Danske Bank for å gi en bredere 
informasjon om markedssituasjonen og muligheter. Generalsekretæren kontaktet Formue 
Norge AS da hun så det som hensiktsmessig å invitere en uavhengig aktør med god 
kunnskap om stiftelser og organisasjoner. 
 
Generalsekretæren presenterte formuesforvalter Øivind Finne Kielland og finansiell rådgiver 
Peter R. Hartvigsen fra Formue Norge.  
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Kielland og Hartvigsen orienterte om Formue Norges tilbud og muligheter for samarbeid med 
Samfunnsviterne om forvaltning av foreningens investeringer og svarte på spørsmål fra 
hovedstyret.  
 
Kibsgaard takket generalsekretæren for å ha invitert inn en uavhengig aktør slik at 
hovedstyret får inn flere kilder enn bare den aktøren foreningen har et samarbeid med i dag.  
 
Hovedstyret var positive til informasjonen fra Formue Norge og tankegodset knyttet til 
kapitalforvaltning med fokus på etikk og bærekraft.  
 
Vedtak: 
Hovedstyret tar Formue Norges informasjon til orientering.   
 
 
 
Sak 127-22 Prolongering av arbeidslivsutvalget 
 
Innstilling: 
Hovedstyret vedtar følgende: 
 
Arbeidslivsutvalget prolongeres frem til 30.06.23. 
 
Arbeidslivsutvalgets medlemmer for perioden 01.01.23-30.06.23 består av følgende 
personer: 
 

• John Kenneth Ludvigsen, leder  
• Frode Svartvatn  
• Einar Søberg  
• Torunn Eskedal  

 
Arbeidslivsutvalget har følgende mandat: 
 

• Arbeidslivsutvalget skal være et rådgivende organ for hovedstyret innen lønn og 
arbeidsvilkår, i tråd med vedtektens § 11 Arbeidslivsutvalg. 

• Arbeidslivsutvalget skal arbeide i tråd med foreningens formålsparagraf og 
foreningens vedtatte politiske føringer og styringsdokumenter. 

• Arbeidslivsutvalget har rådgivningsmyndighet til å utforme foreningens tariffkrav, som 
legges frem for hovedstyret for vedtak. 

• Arbeidslivsutvalget velger selv sin arbeidsform og rollefordeling. 
• Det avsettes et rammebudsjett til arbeidslivsutvalget. 
• Sekretariatet ivaretar sekretærfunksjonen og avsetter tid til utføring av arbeidet. 
• Arbeidslivsutvalget rapporterer til hovedstyret via generalsekretæren. 

 
Debatt:  
Leder ga ordet til generalsekretæren, som innledet.  
 
Generalsekretæren orienterte om at hun har informert kommende hovedstyret om forslaget, 
samt diskutere dette med kommende leder og arbeidslivsutvalget. Generalsekretæren 
foreslo at mandatet og nåværende sammensetning består, men at beslutningsmyndighet i 
tariffspørsmål tas tilbake til hovedstyret, i tråd med det sittende hovedstyrets signaler 
gjennom perioden.  
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Arbeidslivsutvalget hadde i sitt møte 7. desember valgt John Kenneth Ludvigsen som ny 
leder av utvalget som følge av at Kerstin Tobiassen er valgt som nytt styremedlem. 
 
Vedtak: 
Hovedstyret støtter generalsekretærens innstiling.  
 
Hovedstyret vedtar følgende: 
 
Arbeidslivsutvalget prolongeres frem til 30.06.23. 
 
Arbeidslivsutvalgets medlemmer for perioden 01.01.23-30.06.23 består av følgende 
personer: 
 

• John Kenneth Ludvigsen, leder  
• Frode Svartvatn  
• Einar Søberg  
• Torunn Eskedal  

 
Arbeidslivsutvalget har følgende mandat: 
 

• Arbeidslivsutvalget skal være et rådgivende organ for hovedstyret innen lønn og 
arbeidsvilkår, i tråd med vedtektens § 11 Arbeidslivsutvalg. 

• Arbeidslivsutvalget skal arbeide i tråd med foreningens formålsparagraf og 
foreningens vedtatte politiske føringer og styringsdokumenter. 

• Arbeidslivsutvalget har rådgivningsmyndighet til å utforme foreningens tariffkrav, som 
legges frem for hovedstyret for vedtak. 

• Arbeidslivsutvalget velger selv sin arbeidsform og rollefordeling. 
• Det avsettes et rammebudsjett til arbeidslivsutvalget. 
• Sekretariatet ivaretar sekretærfunksjonen og avsetter tid til utføring av arbeidet. 
• Arbeidslivsutvalget rapporterer til hovedstyret via generalsekretæren. 

 
 
Sak 128-22 Bistandssak 
 
Føres i B-protokoll. 
 
 
 
Sak 129-22 Orienteringer    
 
Nytt fra Akademikerne:  
Leder orienterte om følgende: 

• Leder deltok ikke i Akademikernes styremøte 7. desember pga. sykdom og andre 
forpliktelser.  

• Nyvalgt leder i Akademikerne Oslo kommune trekker seg fra vervet pga. jobbskifte. 
Det vil bli foretatt suppleringsvalg i Akademikerne kommune. Samfunnsviternes 
kandidat har informert generalsekretæren om at hun ikke ønsker å bli fremmet.  

 
Tariffarbeid: 
Forhandlingssjef Jan Olav Birkenhagen orienterte om program for foreningens 
inntektspolitiske konferanse og tariffkonferanse i mars neste år: 
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• Inntektspolitisk konferanse 8. mars vil være åpen for både medlemmer og andre 
deltakere. Konferansen åpnes av foreningens leder. Det er som vanlig lagt opp til et 
innlegg om samfunnsøkonomiske perspektiver, i tillegg til politikk for høyere 
utdanning i Europa, vilkårene for ytring i arbeidslivet i lys av 
Ytringsfrihetskommisjonens rapport og skråblikk på økonomi, teknologi og politikk.  

• Tariffkonferansen for tillitsvalgte 8.-9. mars åpnes av arbeidslivsutvalget. Det 
planlegges for et innlegg fra foreningens leder om foreningens satsingsområder for 
perioden. Øvrige temaer er arbeidet med tillitsreformen i Danmark, det forestående 
mellomoppgjøret, samt sektorvise diskusjoner.  

 
Nytt fra arbeidsgrupper/utvalg – rapporteringer v. utvalgslederne: 
 
Kjerstin Tobiassen, leder av arbeidslivsutvalget (ALU), orienterte om utvalgets arbeid: 

• ALU har avholdt årets siste møte. Utvalget har behandlet 72 saker, herunder også 
tillitsreformen og program for tariffkonferansen.  

• Tobiassen er valgt inn i hovedstyret fra 1. januar, og John Kenneth Ludvigsen ble på 
forrige møte i ALU valgt til leder av utvalget fra nyttår. 

 
Jon Kenneth Ludvigsen orienterte om arbeidet med tillitsreformen: 

• Utvalget har utarbeidet et innspillsdokument som er diskuterte i utvalget den              
7. desember. Godkjent protokoll av 14. desember vil bli fremlagt for behandling i 
hovedstyret etter nyttår. 

• Utvalget anbefaler at foreningen jobber aktivt med tillitsreformen framover og 
informerer de tillitsvalgte om hva reformen betyr og hvordan den kan tilpasses de 
enkelte virksomhetene.  

 
Erik Øverland, leder av arbeidsgruppen for samfunnspolitikk og samfunnsansvar (Sampol) 
orienterte om arbeidet i arbeidsgruppen: 

• Sett utenfra er samfunnspolitikk knyttet til fagforeningsarbeid stadig viktigere, med en 
kompleks samfunnsutvikling der geopolitiske forhold spiller en større rolle og får 
innvirkning på vår hverdag. Øverland anbefalte at kommende hovedstyre 
videreutvikler det samfunnspolitiske arbeidet i foreningen og fremhevet at 
arbeidsgruppen har flere forslag til framtidig arbeid dersom kommende hovedstyre 
finner det hensiktsmessig å oppnevne en ny arbeidsgruppe i neste periode. 

• Sampol har spilt inn til medlemsaktiviteter både regionalt og nasjonalt i perioden. 
• I lys av samarbeidet med Rethinking Economics om rapporten om de økonomiske 

utfordringene i det 21. århundre mente Øverland at økonomiske analyser fortsatt vil 
være nyttige, også mht. foreningens bærekraftstrategi. Øverland foreslo at Rethinking 
Economics ble vurdert som bidragsyter på foreningens inntektspolitiske konferanse.  

• Sampol har i perioden tildelt økonomiske midler til ulike samarbeidspartnere, jf. års- 
og kvartalsrapporteringene.  

• Øverland ga honnør til sekretariatet for godt faglig samarbeid.  
 
Leder, som har vært leder av arbeidsgruppen for pedagogiske tjenester i perioden, orienterte 
om følgende: 

• Leder har tidligere orientert om henvendelse fra Utdanningsforbundet vedrørende 
eventuell overtakelse av Utdanningsforbundets spesialistutdanning for pedagogisk-
psykologisk tjeneste. Det vil komme en formell henvendelse fra Utdanningsforbundet 
til foreningen om dette.  

• Sittende arbeidsgruppe oppfordrer kommende hovedstyret til å videreføre 
arbeidsgruppen i kommende periode, med bakgrunn i at arbeidet som 
arbeidsgruppen har utført, er viktig for medlemmene foreningen har innenfor det 
pedagogiske fagfeltet. 
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• Leder stilte seg til disposisjon som leder for arbeidet i en eventuell arbeidsgruppe for 
pedagogiske tjenester i neste periode dersom kommende hovedstyre skulle ønske 
dette.  

 
Nytt fra sekretariatet: 
Generalsekretæren orienterte om følgende: 

• Generalsekretæren har mottatt oppsigelse fra en av de ansatte i fagpolitisk avdeling.  
• Sekretariatet stenger i romjulen som vanlig, men organiserer juridisk bakvakt for 

hastesaker i lønns- og arbeidsspørsmål. 
 
 
 
Sak 130-22 Eventuelt 
Det var ingen saker til eventuelt.  
 
 
 
Sak 131-22 Evaluering av styreåret 2022 
 
Generalsekretæren foreslo at generalsekretæren og sekretariatets tilbakemeldinger ble 
utsatt på grunn av tidsmangel, og at hovedstyret foretok sin egen evaluering.  
 
Leder foreslo at oppsatt dagsorden ble fulgt og ga ordet til generalsekretæren. 
 
Generalsekretæren la frem sine betrakninger, og verneombudet og leder av sekretariatets 
husforening la frem tilbakemeldinger fra sekretariatets vernerapport. 
 
Hovedstyret beklaget at vernerapporten ble fremlagt på slutten av styreåret, da det ble lite 
rom for diskusjon og tilbakemeldinger. 
 
Generalsekretæren foreslo at det ble satt opp et ekstra hovedstyremøte, som ga hovedstyret 
mulighet til å diskutere saken. 
 
Leder foreslo at det ikke ble satt opp et nytt møte og at hovedstyret tok saken til etterretning. 
Et flertall i hovedstyret støttet leders forslag. 
 
Generalsekretæren og sekretariatets ansatte forlot møtet for hovedstyrets egenevaluering av 
styreperioden og behandling av leders forslag om bonus til sekretariatet.  
 
Evalueringene føres i B-protokoll i tråd med tidligere vedtak. 
 
Det ble ikke tilstrekkelig tid til øvrige evalueringspunkter i dagsorden.  
 
 
Bonus til sekretariatet: 
Som foreslått i sak 123-22 ble det foretatt et endelig vedtak vedrørende leders forslag til 
utbetaling av bonus til sekretariatets ansatte for en ekstraordinær innsats i forbindelse med 
planlegging, tilrettelegging og gjennomføring av Landsmøtet. 
 
Avstemming ble gjennomført. 
 
Følgende styremedlemmer var tilstede i møtet ved avstemmingen:  
Leder, nestleder, Møien, Kristiansen, Reiersen, Helle, Lien og Gausdal.  
I tillegg var studentobservatør Endal tilstede (ikke stemmerett). 
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Følgende stemte for: Leder, nestleder, Møien, Kristiansen, Reiersen, Gausdal.     
Følgende stemte mot: Helle og Lien. 
 
Leders forslag ble vedtatt. 
 
Hovedstyrets vedtak:   
Hovedstyret tar tilbakemeldingen fra generalsekretæren, verneombudet og leder for 
husforeningen til orientering. 
 
Hovedstyret vedtok at sekretariatets ansatte tilstås kr 10 000 i bonus for 2022.  
 
 
 
 
 
 
Merete Nilsson  Erik F. Øverland  Dag Kristiansen 
 
 
Terje Møien    Siv Sangolt   Atle Reiersen   
  
 
Gry Jordet Kibsgaard  Torunn Helle   Trondar Lien 
 
 
Olav Elling Gausdal 
  
 
 
Sekretariatet: 
 
 
Gunn Elisabeth Myhren 
generalsekretær 
 
 


	PROTOKOLL FRA HOVEDSTYREMØTE I SAMFUNNSVITERNE 12. DESEMBER 2022
	Tid:    12. desember 2022 kl. 10-14
	Sted:    Samfunnsviternes lokaler, 7. etasje, Kr. Augusts gt. 9, Oslo

